

Date: 25<sup>th</sup> April 2024

التاريخ: ٢٥ أبريل ٢٠٢٤ م

**Subject: Disclosure of the effects of the tropical situation**

**الموضوع: الإفصاح عن الآثار المترتبة من الحالة المدارية (منخفض المطير)**

With reference to the email received from Muscat Stock Exchange (MSX) dated 21<sup>st</sup> April 2024 regarding the immediate disclosure of the effects of tropical situation, Al Madina Insurance Company SAOG would like to announce to its valued shareholders and investors that-we started to receive claim notifications from our customers, and it may take some more time to receive the full claim notifications. It is too early to provide a full assessment of the losses and any effects of the company's financials can be assessed only upon receipt of the full information of the claims and upon complete assessment of the losses. We will provide the financial impact (if any) in due course upon the loss assessment.

بالإشارة إلى البريد الإلكتروني المستلم من بورصة مسقط بتاريخ ٢١ أبريل ٢٠٢٤ م بشأن الإفصاح الفوري عن الآثار المترتبة من الحالة المدارية (منخفض المطير)، تود شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. أن تفصح للمساهمين والمستثمرين الكرام بأنه قد بدأنا في تلقي إشعارات المطالبات من عملائنا وقد يستغرق الأمر بعض الوقت لتلقي إشعارات المطالبات الكاملة. إلا أنه لا يزال الوقت مبكراً لتقديم تقييم كامل للخسائر، ولا يمكن تقييم أي آثار على البيانات المالية للشركة إلا عند استلام المعلومات الكاملة للمطالبات وبعد التقييم الكامل للخسائر. وسيتم الإفصاح لاحقاً عن أي تأثيرات مالية (إن وجدت) في الوقت المناسب عند تقييم الخسائر.

We take this opportunity to inform the shareholders that the Company has a very strong back-to-back Global Reinsurance arrangement to cover liabilities arising out of the losses caused by the tropical situation. Al Madina Insurance Company SAOG, with its strong financials, it is well positioned to fulfill its commitment to our policyholders.

ننتهز هذه الفرصة لإبلاغ المساهمين الكرام بأن الشركة لديها برنامج إعادة تأمين عالمي قوي جداً ومتعاقب لتغطية الإلتزامات الناشئة عن الخسائر الناجمة من المنخفض. حيث تتمتع شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. بفضل مواردها المالية القوية بوضع جيد يؤهلها للوفاء بالتزاماتها تجاه حملة وثائق التأمين لدينا.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،

AL Madina Insurance Company SAOG



شركة المدينة للتأمين ش.م.ع.